
 
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI      Gdańsk, 07.03.2023r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNI MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr  

Pani  

Aleksandra Dulkiewicz  

Prezydent Miasta Gdańska   

 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składamy interpelacje w sprawie: 

 

WSPÓŁPRACY MIASTA GDAŃSKA Z LECHIĄ GDAŃSK 

 

W nawiązaniu do interpelacji nr 338/22  z 27 czerwca 2022 roku i odpowiedzi na nią z dnia 12 lipca 2022 

roku, mając na względzie coraz trudniejszą sytuację sportową, organizacyjną jak i wizerunkową klubu 

Lechia Gdańsk, który otrzymał od Miasta Gdańsk w latach 2022-2024 ponad 20 milionów złotych za 

promocję Miasta. Zwracamy się ponownie z pytaniami, które dotyczą obecnej jak i dalszej współpracy 

Miasta i klubu. Jak przytaczaliśmy w interpelacji 338/22 w dniu podpisania umowy między stronami, 

Prezes klubu Pan Paweł Żelem mówił, że „[Umowa] pozwoli układać plany nam, miastu, jak i Arenie 

Gdańsk Operator czy Gdańskiemu Ośrodkowi Sportu, a więc miejskim zarządcom obiektów sportowych, 

z których na co dzień korzystamy. Lechia Gdańsk, podpisując umowę sponsorską z miastem, przeznacza 

bowiem większość tych środków na najem stadionu czy boisk treningowych dla klubu i grup 

młodzieżowych Lechii” [https://sport.trojmiasto.pl/Lechia-Gdansk-otrzyma-ponad-20-milionowzlotych-za-

promocje-Umowa-do-2024-roku-n164879.html, dostęp 07.03 2023r.]. 

Lechia Gdańsk jest obecnie w strefie spadkowej, ostatnie wyniki są rozczarowujące dla kibiców i 

obserwatorów. Niestety nie widać perspektyw na rychłą zmianę sytuacji klubu również przez 

skomplikowaną sytuację organizacyjną i właścicielką, częste zmiany w organach spółki, brak zarysowanej 

wizji dalszego funkcjonowania klubu. 

Zarówno jako radni Miasta Gdańska, ale także kibice Biało - Zielonych, mając na uwadze wieloletni 

wysiłek licznego grona osób związanych z Lechią na dobre i na złe, szanując ich pracę w podniesienie 

naszego gdańskiego klubu z A klasy do Ekstraklasy, czujemy głęboką potrzebę wyraźnego 



 
zasygnalizowania Pani Prezydent tematu rysującej się w czarnych barwach przyszłości klubu i dlatego 

zwracamy się z uprzejmą prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania oraz wnioski: 

1. Wnosimy o udostępnienie pełnej treści umowy między Miastem Gdańsk, a Lechią Gdańsk (nr umowy 

BZP.272.6.2022). 

2. Czy przygotowywane są już zagadnienia do nowej umowy między Miastem Gdańsk, a Lechią Gdańsk, 

po zakończeniu w 2024 roku obowiązywania obecnego porozumienia? 

3. Czy Miasto Gdańsk ma zamiar aneksować obecną umowę w przypadku relegacji klubu do niższej klasy 

rozgrywkowej? 

4. Czy Miasto Gdańsk ma zamiar przeprowadzić rozmowy z władzami klubu w związku z trudną sytuacją 

sportową i wizerunkową Lechii Gdańsk, co przekłada się na działania promocyjne na rzecz Miasta? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekujemy odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

 

   Andrzej Skiba                                                                              Przemysław Majewski          
 
 

Radny Miasta Gdańska                                                        Radny Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 

 
 


